
Notulen bestuursvergadering v.v. [,11]Ï0 te \lriezenveen
oehouden oD 5 okt. 1 987.
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J. Brdrins, die om half acht de aanuezige bestuursl-eden
van harte rrelkom heet. G. Veldhoff is afuezig in verband
meL rrlerkzaamheden.
\ladat de voorzitt,er iedereen een goede vergadering heeft
geulenst qeeft hij het uloord aan de secrelaris voor het,

'iezen vaÀ".de notul-en van de voriqe vergadàring. Deze
uorden onveranderd gocdgekeurd en getekend.
Bij de Ínqekomen stu.kkery is--e;a. een uitnodiqinq van de TUB
voor het bijuonen van de najaarsverqadering rr;elke zaI uorder
gehouden op 12 nov. a.s. Besloten uordt dat J. Alberts en
J. van het Laar namens D[Tl zullen qaan.
0ok is een uitnodiqing van het bestuur van de schietvereni-
gj-n! binnengekonlen voor het bijrr;onen van een receptie
uelke uardt qehouden op I okt. ivm het openen van de nieuue
accomodatie achter de Stamper. C. Hal en J. Alberts qaan
namens n[ï0 daar naar toe.
Daarna verslag van de voorzitter van de gehouden l-ederatie-
verqadering op 23 sepo j,1. in de bestuurskamer van U0S t37
Lle vertegenuicordiger van !lnS '37, de heer G. Letteboer,
vraagt aan onze veorzitter hoe en door rrlie hun 1id Dass elaap
is benaderd door DETO. Voorzitter heeft hem daar op geant-
uoord. Het is volgens J. Netters gebeurd op een verjaardags
Qeestje van zÍjn zoon Henri, uJaarmae Dar,selaar bevriend is.
llit onderuerp brenqt het nodige teu.reee en heeft ook het
nodige bij DDS t37 teu.reeq gebracht. l,'len legt op deze zaak
het accent en vinden het niet erq dab Coen Jansen en Dick
Bosurinkel naar DET0 zijn geqaan.
0ver deze zaak tirordt noq euen verder gepraat,f
fen opvolger voor de vertrokken voorzitter van de cantine-
commissie, B. P1att.je, is niet op dit moment Le vinden.
ïn overleq is besloten dat de pennÍngmeester, J. AlberLs,
zoààng a1s uiaarnemi:nd voorzi tter zal optreden.
Er zijn voor de cantiÈne-commi§sie ÍrBËr mensen nodig. Hel-aas
moeilijk te vinden.
Het afzegqen van spelers, voornamelijk van de lagere e1fta1-
lenr,komt ter sptake. llolqenso.de voorzitter moet er meer
discipl-ine in de qehele. veteniging komen. l'len zegL veel te
gemakkelijk af , zodat- zater-dags. veel el-ftallen in de pro-
bl-emen komen. Íïen moet.afzesÈ-en donderdags voor half acht.
Het veranturoordeli jkheirlsgevoel bi j' sommigen is nihil. l"tlen
realiseert niet uat de p1íchten ven het lidmaatschap met
zj.ch meebrengt. Zo is bij de jeugd l,nartin Ïrrliest niet op
komen dagen als jeugdleider en ïon Plegt niet a1s scheids-
rechter. ïu.riest is af gevoerd als leider en trainer bi j de
jeugd, volgens de jeugdvoorzitter, R. Schoner.rrille.
De prestaties van veel eIfta1len j-s ztrlak.
Lotto-toSverslag door J. t:Jebbink.
Het onderulerp kleedkamers schoonmaken komt aan de rrde.
Deze zaak is in jeugdbestuur aax besproken. Uolgens R. Scho-
netr;i1l-e is jeugdbestuur niet de mening toegedaan, dat het
schoonmaken volgens rooster zal plaatsvinden door leden
van L:estuur, jeugdbestuur en leiders. l'let qrote struikelblok
is het feit, dat Bertus Uiebbink qeld ontvangt voor het
schoonma[+en, dat hij heeft overgenomen van de zieke G.Ko"'
bus.
Deze zaak is ook op de leideïsver'gadering besproken. J. lJet-
ters zeqt, dat veel elftal1en niet mee zukl-en doen.
Dit onderurerp komt de volgende vergaderinq ueer op de agen-
da.
Pondvraae: F . Schoneui 11 e: Heeft n. a. v. de qezo nden brief
aan de I\13 oveï het ueigeren irledendorp toesf,emminq te ver-

j
§;

NI

L



t 7;'1"t"'*- 
-

lenen trainingen bij Heracles bij te laten kronen,
te1. kontakt gehad met ten Donkelaar, trainer bij
de TVB.
LaatsLgenoemde heeft toegezegd deze zaak nader te be-
sr:reken met Dlde Kal ter en Heracles.
Itle zull-en bepaalde stukken van de TVB ter inzage krijgen.
Hij vraagt tevens oo verzoek van tlinie Kobus of zater-
dags met lottospel in de caqtine rondgEgaan maq uJoïden.
le oobrengst zal voor de CÉ"+i*É+€§comrn-issie zijn.
Bestuur isniet zorn voorstaËder. Zat besproken ,oid*n
in Oe e*+i,+rilai*n*lcommissi e.
J. Alberts: Financiëe1ve;:s1ag komt in november.
voorzitter: Johanna llebbinkheeft gevraagd om een bingo
avond te houden voor de activiteiten-commissie
uestuur heeft voriq iaar geueigerd bingoavonden inde cantine te organiseren omdat door de Gem. nogal
stringente vooruJaarden u.lorden ges beld.
Bingo in besloten club maq best, maar niet als via
de krant geadverteert uordl.
Het benaderen van het zakenl-even
Andere magelÍjkheden om aan qeld
bazar en rommelmarkt.
Deze moqelijkbeden zu1len
iiJiets meer aan. de ord e zi
deze uergaderinq, Hij bed
manier van vergaderen en

moet anders gebeuren.
te komen zijn o.o.

ulorden bekeken.
jnde, s1uit, de voorzitter \-/
nkt a]1en voor de prettiqe

uJenst al1en u,r el thuis.

!/oorzi tter Penninqmeester:

Lberts.

!s-1.!:rEs!.

Tijdens dit euspr-k uaarschuuo de secretaris ue afge-
vaordigden van het jeugduestuur niet al te v;el- veruach-
tingen Le moetcn heboen van qde naar irun m;nirrg QOcderelaties mt,t het bestuur van 05 ' 3 ;. e s ecretaris
aeQt oat de buren je amper aankijken en je in de rug
uitlachen. Ze zi jn unLstc.j.rerrG jarLrerb uFr i-t ut i uj- u

oat t ij eerste klas spelen.
uc heur Schuneu-r ilr e -r-s dat absol-uut nret met de secretaris
eens en zegt dat er juist een goede samenuerking is met
het jeugdbestuur van -os,
r:EtB afgelopen tijd zijn er over en u,eer vriendschappe-
lijke tLredstrijden gespeeld en r-s oe samenulerking goeo
te noemenr uB discussie duurt nog even voort tussen
de secretaris en öe heren Schoneulille en Veldhoff.
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